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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mikor várható a Balaton déli partját elkerülő autópálya átadása?" címmel a Házszabály 91 .
§-a alapján kérdést kívánok benyújtani Dr . Csillag István miniszterhez. A kérdésre a választ
írásban kérem .

Tisztel Miniszter úr!

A Balaton idegenforgalmának további fejlesztését nagyban akadályozza az útjain kialakuló
nyári csúcsforgalom . Elsőrendű érdek lenne, hogy az átmenő forgalom ne a partközeli utakon
menjen, most viszont a 7 számú főközlekedési út kikerülhetetlenné teszi a partot . Van-e
realitása annak, hogy az elkerülő autópálya a jövő év közepétől átveheti az átmenő forgalmat?

Várom szíves válaszát!

Budapest, 2003 . október 6 .
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